
Zápisnica č. 2/2023 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 26.4.2023 

 

Prítomní: 

Starosta obce:       Vladimír Guoth 

Poslanci:                M. David. P. Huntošová, M. Likavčan, Ing. T. Ragula, Ľ. Senko 

Kontrolórka obce:  PhDr. Desana Stromková 

Zapisovateľka:       Ivana Cibuľová 
 
Návrh programu: 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácia o akciách a prácach v obci 

5. Úprava rozpočtu 

6. Predaj hnuteľného majetku obce – Štiepkovač JUNKKARI Oy HJ 5G 

7. Príprava rozšírenia kultúrneho domu – návrh štúdie 

8. Schválenie drobenia pozemkov   

9. Rôzne. 

10. Záver 

K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných, oboznámil s navrhnutým programom 

a navrhol zmeniť znenie bodu 8. na  Určenie pozemkov na zastavanie . Dal hlasovať za 

pozmenený návrh programu: 

 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácia o akciách a prácach v obci 

5. Úprava rozpočtu 

6. Predaj hnuteľného majetku obce – Štiepkovač JUNKKARI Oy HJ 5G 

7. Príprava rozšírenia kultúrneho domu – návrh štúdie 

8. Určenie pozemkov na zastavanie 

9. Rôzne. 

10. Záver 

 

Prebehlo hlasovanie za program 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 



K bodu 2/ 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Starosta určil zapisovateľku Ivanu Cibuľovú a overovateľov zápisnice:  Martina Davida 

a Michala Likavčana. 

Prebehlo hlasovanie: 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

  

K bodu 3/ 

Kontrola plnenia uznesení 

Starosta – informoval prítomných, že si zadovážil obecný telefón, číslo mu ostalo to isté. 

 

K bodu 4/  

Informácia o akciách a prácach v obci 

Starosta – informoval prítomných, že bola dokončená modernizácia hasičskej zbrojnice, 

stavba je skolaudovaná. Dňa 30.4.2023 o 14:00 hodine bude slávnostné odovzdanie novej 

hasičskej zbrojnice dobrovoľnému hasičskému zboru v Ivachnovej. Starosta pozval všetkých 

na slávnostné odovzdanie hasičskej zbrojnice. 

Ďalej starosta informoval, že je vybudovaná 1. etapa kanalizácie ( popri rodinnom dome 

Rudolfa Baďa), na cestu sa dá frézovaná  a povrch sa zavalcuje. Výstavba 2. etapy bude 

pokračovať . Starosta rokoval s vodármi, aby sa vybudovala kanalizácia až k domu pána 

Pažítku ( 80m ). 

Ing. T. Ragula – zaujímal sa kedy sa bude robiť kanalizácia popri ceste 1/18. 

Starosta – zapojíme sa do fondov. 

Starosta informoval, že cez ÚPSVaR máme zamestnaných troch ľudí, ktorí majú odrobiť 80 

hodín mesačne. Ďalej spomenul, že bývalá kotolňa bola zabetónovaná a plánuje sa tam zriadiť 

sklad náradia. 

 

K bodu 5/ 

Úprava rozpočtu  

 



Pracovníčka obce I. Cibuľová – predniesla rozpočtové opatrenie starostu obce 

1) Rozpočtové opatrenie č. 1/2023  zo dňa 1.3.2023, ktorý sa presúvajú rozpočtové 

prostriedky v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z.z. 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie Rozpočtové opatrenia starostu obce 1/2023 

 

2) Rozpočtové opatrenie č. 2/2023  zo dňa 25.4.2023, ktorým sa navyšujú rozpočtové 

prostriedky v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) zákona č. 583/2004 Z.z. v sume 7084 

€ 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie Rozpočtové opatrenie starostu obce 2/2023 

 

3) Rozpočtové opatrenie č. 3/2023  zo dňa 25.4.2023, ktorým sa menia celkové výdavky 

rozpočtu obce na rok 2023 v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) zákona č. 583/2004 Z.z  

o sumu 25 700,- € 

Prebehlo hlasovanie o schválení Rozpočtového opatrenia č. 3/2023 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

  

K bodu 6/ 

Predaj  hnuteľného majetku obce – Štiepkovač JUNKKARI Oy HJ 5G               

 

Starosta – informoval prítomných, že na základe zverejnenia zápisnice OZ zo dňa 8.3.2023, 

kde bol spomenutý predaj štiepkovača, dostal mail od záujemcu  Petra Budiaka ml. o kúpu 

štiepkovača. Dal vypracovať znalecký posudok , ktorý vypracoval Ing. Stanislav Chomo, kde 

vyčíslil hodnotu štiepkovača JUNKKARI Oy HJ 5G na sumu  1 258, - €. 

Prebehlo hlasovanie o schválení predaja štiepkovača JUNKKARI Oy HJ 5G za sumu  1 258, - €. 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

  

 K bodu 7/ 

Príprava rozšírenia kultúrneho domu – návrh štúdie              

 



Starosta – prezentoval prítomným 2 návrhy Ing. Kasanického na rozšírenie kultúrneho domu. 

Informoval prítomných, že ak sa chceme zapojiť do fondov je potrebné mať vypracovaný 

projekt a vybavené stavebné povolenie. 

Kontrolórka- dodala, že bude potrebný aj energetický audit. 

P. Huntošová – prikláňa sa k variantu č. 2, že tu bude aj obecný úrad a zasadačka. 

M. David – tiež je za návrh č. 2. 

Prebehlo hlasovanie o schválení prípravy projektovej dokumentácie a vybavení stavebného povolenia 

na rozšírenie kultúrneho domu v obci Ivachnová 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti.  

 

K bodu 8/ 

Určenie pozemkov na zastavanie 

 Starosta – informoval prítomných, že obec  prijala 3 žiadostí o vydanie stanoviska obce 

k pozemkom umiestnených v extraviláne obce v k.ú. Ivachnová. Jedná sa o rozdelenie parciel 

podľa priložených geometrických plánov. Kataster požaduje súhlas obecného zastupiteľstva, 

že pozemky sú určené na zastavanie. 

Ing. T. Ragula- sa vyjadril, že je to narýchlo a poslanci nemajú čas si to pozrieť 

P. Huntošová- opýtala sa aký majú zámer 

Starosta – budú tam rodinné domy  

1)   Žiadosť : firma DAMAY, s.r.o. Podhora 40, 034 01 Ružomberok, žiada o stanovisko 

k pozemku parcelné číslo C KN 352/1 , ktorý chcú rozdeliť podľa geometrického plánu č. 

46 002 600 – 003/2023.  

 

Prebehlo hlasovanie o schválení , že pozemok parcelné číslo C KN 352/1 v k.ú. Ivachnová podľa 

geometrického plánu č. 46 002 600 – 003/2023 je určený na zastavanie 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti 

 

2)  Žiadosť: Ján Andreides, bytom Ludrová 1, Ing. Pavol Stanko,Likavka 711, Ing. Roman 

Fuzák bytom Ivachnová224 žiadajú o stanovisko k pozemkom parcelné číslo C KN 594/2, C 

KN 595/2, C KN 599/1, C KN 599/5, C KN 608/8, C KN 612/20, C KN 612/35, C KN 612/36, C 

KN 612/37, C KN 612/38, C KN  612/39, C KN 612/40, C KN 612/41, C KN 612/42  v k.ú. 

Ivachnová, podľa geometrického plánu č. 46 002 600-001/2023.  



Prebehlo hlasovanie o schválení , že pozemky parcelné číslo C KN 594/2, C KN 595/2, C KN 599/1, C 

KN 599/5,  C KN 608/8, C KN 612/20, C KN 612/35, C KN 612/36, C KN 612/37, C KN 612/38, C KN  

612/39, C KN 612/40, C KN 612/41, C KN 612/42 v k.ú. Ivachnová podľa geometrického plánu č. 

46 002 600 – 001/2023 sú určené na zastavanie 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti 

3)  Žiadosť: firma JAROTTATRANS Slovakia, s.r.o., Jarná ulica 490/53, Liptovské Sliače 

žiada o stanovisko k pozemkom parcelné číslo C KN 837/3, C KN 837/9, C KN 837/11, C KN 

837/116 42  v k.ú. Ivachnová, podľa geometrického plánu č. RP-015/2020.  

Starosta – oboznámil poslancom, že firma Jarottatrans, s.r.o. chce rozparcelovať pozemky pre 

12 rodinných domov a vzadu jeden veľký pre bytovky. 

Prebehlo hlasovanie o schválení , že pozemky parcelné číslo C KN 837/3, C KN 837/9, C KN 837/11, 

C KN 837/116 v k.ú. Ivachnová, podľa geometrického plánu č. RP-015/2020 sú určené na zastavanie 

Za 5 poslanci: Martin David, Patrícia Huntošová, Michal Likavčan, Ing. Tomáš Ragula, Ľuboš Senko 

Nik sa nezdržal. Nik nebol proti 

 

K bodu 9/ 

Rôzne 

 

Starosta – informoval prítomných, o možnosti zapojenia sa do výzvy z Plánu obnovy na 

rozšírenie kapacity materských škôl . Okres Ružomberok je určený na rozšírenie kapacity 

materských škôl. Minimálne rozšírenie je o 10 miest (dotácia   17.388,- € / novovytvorená 

kapacita na 1 dieťa) .  

P. Huntošová-  poukázala na predpoklad väčšieho počtu obyvateľov obce a tým aj viac detí, 

doporučuje zistiť konkrétne podmienky výzvy. 

Starosta – prisľúbil, že do najbližšieho zastupiteľstva v júni pripraví konkrétnu informáciu 

k danej výzve. 

Kontrolórka – informovala o podmienkach zobratia úveru ( pre našu obec je to maximálne 

200 000,- €) 

Starosta – podal informáciu k akcii chodník na cintorín. Rieši pozemok so SPF. Ďalej 

informoval o možnosti inštalovania fotovoltických panelov na strechu kultúrneho domu. 

 

Kontrolórka – predniesla Správu v vykonanej kontroly na úseku nakladania s daňovými 

pohľadávkami ( sprava je zverejnená na webovej stránke obce). 

https://www.obecivachnova.sk/e_download.php?file=data/editor/95sk_16.pdf&original=Spr%C3%A

1va_danove_pohladavky_Ivachnova.pdf 

P. Huntošová-   informovala o pripravovaných akciách v obci: 14.5.2023 Deň matiek 

                                                                                                   10.6.2023 Deň detí 

                                                                                                     8.7.2023 Hody 

https://www.obecivachnova.sk/e_download.php?file=data/editor/95sk_16.pdf&original=Spr%C3%A1va_danove_pohladavky_Ivachnova.pdf
https://www.obecivachnova.sk/e_download.php?file=data/editor/95sk_16.pdf&original=Spr%C3%A1va_danove_pohladavky_Ivachnova.pdf


Poďakovala pánu Michalovi Likavčanovi za osadenie tabúľ pri vstupe do obce. 

 

Ing. T. Ragula- navrhuje, aby sa zasadnutie OZ konali v hasičskej zbrojnici. 

M. David – navrhuje HZ vybaviť internetom, televízorom a navrhuje, aby bola k dispozícii aj 

zložkám obce. 

P. Huntošová- navrhuje aby sa priestor prenajímal na oslavy pre občanov obce. 

Starosta – miestnosť je určená pre 25 ľudí, OZ musí odsúhlasiť cenník. 

Ing. T. Ragula- chce, aby obec do budúcna zverejňovala zámer odpredaja majetku. 

Doporučuje do ďalšieho zastupiteľstva získať cenové ponuky na retardéry. 

Starosta- z údržby ciest nám ostalo 700 €, zistí cenové ponuky. 

Ing. T. Ragula-  poukázal na vyvrátené obrubníky pri kostole a jamy na ceste od p. 

Lengvarského k p. Brveníkovi.  

Starosta- je to cesta pani A. Grimm. Jamy sme už zasýpali pred 2 mesiacmi, ale dáme ich ešte 

zasypať. Frézovanou sa vysype aj cesta k domu pána Dudiaka, to je obecná cesta. 

P. Huntošová-  informovala sa, čo sme poradili občanom, ktorí majú cestu pani A. Grimm. 

Starosta- je tam problém v komunikácii, občania musia na ňu apelovať. 

Ing. T. Ragula- opýtal sa, na poistenie zodpovednosti obce 

Starosta- staré poistky dal prehodnotiť pracovníčke ALLIANZ , zatiaľ sa neozvala. 

Ing. T. Ragula-  opýtal sa na firmu Convert Trade, s.r.o. 

Starosta- meranie hluku je prekročené. Firma sa upozorní, že hluková štúdia nespĺňa normy. 

Následne sa spraví štátny stavebný dohľad a bude sa pokutovať. 

 

K bodu 10/ 

Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí OZ. 

                                                                                                       Vladimír Guoth                    

                                                                                                           starosta obce 

 

Zapísala : Ivana Cibuľová 

Overovatelia:   Martin David 

                        Michal Likavčan 

 



 


